
Rada S',;y Il':r:a ',oliE£I~\'1 
~2-3cG KCC:IEGtOWY 

ul pl lJlcnJUszki 14 
¥ t. ~:~~ :: 

Nr OR-BR.0002.29.2017 
PROTOKOL Nr XXIXl2017 

z dwudziestej dziewilltej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 30 marca 2017 r. w godzinach 15,00- 16,15 

w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Uchwala Nr 198IXXIXJ2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2017. 

2. Uchwala Nr 199IXXIXl2017 w sprawie zmian w Wielolelniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 200IXXIXl2017 w sprawie dostosowania sieci szk61 podstawowych 
i gimnazj6w do nowego ustroju szkolnego. 

4. Uchwala Nr 201IXXIXl2017 w sprawie przyjc;:cia programu opieki nad zwierzc;:tami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz<tt na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy. 

Uchwaly stanowi<t zal<tczniki nr 1 - 4 do protokolu. 

Radnych obecnych na Sesji: 
- od punktu Ido 4 - radnych obecnych 13, radni nieobecni: Pan Zenon Jarecki, Pani Bozena 
Konopka, 
- od punktu 5 do punktu 13 - radnych obecnych 14, radny nieobecny Pan Zenon Jarecki. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz<tca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 
Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 
Przedstawiciele Policji: Komendant Powiatowy Pan Jacek Kurdybelski, Komendant 
Komisariatu Policji w Kozieglowach Pan Krzysztof Macherzynski , dzielnicowy 
Pan Piotr Szczc;:sny, Oficer Prasowy Pani Barbara Poznanska 
Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Wieslawa Machura 

- Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slc;:czka 
Zastc;:pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz GiM Pan KrzysztofB¥ 
Pracownik socjalny GMOPS Pani Ewa Kozlowska 
Dyrektor Zespolu Uslug Komunalnych Pan Zbigniew Polak 
Radca prawny Urzc;:du GiM Kozieglowy Pani Aneta Sosn6wka 
Kierownicy referat6w Urzc::du GiM Kozieglowy 
PrzewodnicZllcy Samorz<tdu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 
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Porzlldek obrad Sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj!(cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Informacja 0 stanie bezpieczeilstwa , porzl\.dku publicznego i przeciwpozarowego 

na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy w 2016 roku. 
5. Podj!(cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 r. 
6. Podj!(cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podj!(cie uchwaly w sprawie dostosowania sieci szk61 podstawowych i gimnazj6w 

do nowego ustroju szkolnego. 
8. Podj",cie uchwaly w sprawie przyj!(cia programu opieki nad zwierz!(tami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzl\.t na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2017 

rok. 
9. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi!(dzysesyjnym. 
10. Informacja Przewodniczl\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi",dzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zakoilczenie obrad 29 Sesji. 

Porzl\.dek obrad sesji stanowi zall\.cznik nr 5 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczl\.ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 
dokonala otwarcia sesji, powitala przybylych na sesj", radnych, zaproszonych gosci oraz 

wszystkich zebranych. 
przewodnicZl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 

Zgodnie z listl\. obecnosci w sesji uczestniczylo 14 radnych . 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowil\. zall\.czniki nr 6,7 do protokolu. 

Ad.pkt2 

Przewodniczl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz!(dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si", z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z dwudziestej 6smej 
sesji, kt6ra odbyla si", w dniu 23 luty 2017 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj!(ty zostal przyj!(ty 13 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. okt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjl( Uchwal Wniosk6w 

w skladzie : 1. Pan Grzegorz Pietrzyk 
2. Pan Marian Szmukier 
3. Pani Monika Skrobarczyk 

Ad. okt 4 

Przystl(puj!lcc do realizacji kolejnego punktu porz!lcdku obrad, kt6rym byla informacja 
o stanie bezpieczenstwa i porz!lcdku publicznego na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 
w 2016 roku, Przewodnicz<tca Rady poprosila przedstawiciela policji , a nastl(pnie 
przedstawiciela ochotniczej straZy pOZarnej 0 przedstawienie stosownych informacji. 

Komendant Powiatowy Policji w Myszkowie Pan Jacek Kurdybelski przedstawil 

informacjl( 0 stanie bezpieczenstwa i porz<tdku publicznego na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy w 20 16 roku. Poinformowal, ze wczeSniej na rl(ce Pani Przewodnicz<tcej Rady 

i Pana Burmistrza przeslane zostalo obszerne sprawozdanie , wyeksponowal wil(c 
najwazniejsze problemy ( informacja stanowi zal<tcznik nr 8 do protokoiu). Poinformowai, 
ze od wrzesnia 2016 r. funkcjonuje Krajowa Mapa Zagrozen - przez Internet anonimowo 

moz.na zglaszae zagrozenia . Zgloszenia weryfikowane s<t w ci~u 5 dni 1 wszczynane 
s<t czynnosci. W tym czasie mieszkaiicy zglosili 50 zagrozen , z czego 19 zgloszen 
potwierdzilo sil(. Byly to przekroczenia prl(dkosci, zle parkowanie, nielegalne wysypiska 
smieci, spozywanie alkoholu w miejscu niedozwolonym. Na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy problemy generuje droga krajowa DK·1 , gdzie wystl(puj<t liczne zagrozenia 
w zakresie wypadk6w drogowych, r6wniez z udzialem pieszych. PodkreSlil jak waznym jest 
to, by bye widocznym na drodze i zachl(cil do noszenia element6w odblaskowych, kt6re 

nawet 5-krotnie zwil(kszaj<t widocznose pieszego. Byly prowadzone w kosciolach akcje 
dotycz<tce bezpieczenstwa i chcialby uslyszee informacjl( zwrotn<t jak akcje te zostaly 
przyjl(te przez mieszkaiic6w. Akcje prowadzone s<t r6wniez w szkolach . W dalszym ci~u 
bl(d<t prowadzone akcje dla doroslych. Pan Komendant poinformowal, ze nast<tPiia zmiana 
formuly pracy dzielnicowych. W dniu dzisiejszym na sesjl( r6wniez przybyl dzielnicowy, by 
wszyscy go poznali i zglaszali zagrozeniajako do funkcjonariusza pierwszego kontaktu. 

Radny Pan Krzysztof Plucinski zapytal czy istnieje procedura badania potencjalnego 

kierowcy pod wzgll(dem trzezwosci - jesli na komisariat zglosi sil( osoba , kt6ra chce by6 
sprawdzona czy nadaje sil( do jazdy , ezy moze to sprawdzi6. 

Komendant Powiatowy Policji wyjasnil, ze w Myszkowie jest to mozliwie. PodkreSlil, ze od 
tego jest Komisariat i moz.na na takie badania przychodzi6. 

Komendant Komisariatu w Kozieglowach wyjasnil, ze r6wniez na Komisariacie Policji 
mozna sprawdzi6 stan trzeZwosci. 

Radny Pan Damian Cesarz , w zwi<\Zku z procedur<t przywracania posterunk6w policji , 
zapytal czy w naszym powicie bl(d<t takie procesy przeprowadzane ( Zarki , Niegowa). 
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Komendant Powiatowy wyjasnil, ze byly takie propozycJe w Zarkach , ale budynek , 
w ktorym miescil si~ Posterunek zostal juz sprzedany, a koszt remontu budynku, w ktorym 
moglby bye Komisariat wynosi ponad 600.000 zl. 

Komendant Komisariatu Policji w Kozieglowach poinformowal, ze na rok biezitcy 
priorytetem jest program "dzielnicowy blizej nas". Zamierzajit cyklicznie przed sesjami 
Rady Gminy i Miasta Kozieglowy spotykac si~ z soltys ami . Apelowal, by aktywnie w1itczyc 
si~ w tworzenie bezpieczenstwa i eliminowanie zauwaZonych zagrozen . Zach~cil do 
korzystania z Krajowej Mapy Zagrozen Bezpieczenstwa dost~pnej w Intemecie na stronie 
Policji. 

Przewodniczitca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk podkreslila, ze jezeli Policja wychodzi 
z inicjatywit cyklicznych spotkan z soltysami, zaprasza rowniez na kazdit Sesj~ Rady Gminy 
i Miasta Kozieg!owy . 

Burmistrz Pan Jacek Sl~czka podzi~kowal za funkcjonariuszom za przybycie i przedstawienie 
informacji 0 stanie bezpieczenstwa publicznego. W imieniu lokalnej spo!ecznosci 
podzi~kowal za mijajitcy rok pracy na rzecz bezpieczenstwa publicznego naszych 
mieszkancow. Poinformowal, ze bral udzia! w odprawie rocznej Garnizonu Myszkowskiego 
Policji , ktory jest jednym z najlepiej zarzitdzanych i bezpieczniejszych w kazdym obszarze 
dzialania w naszym wojewodztwie. Podkrdli!, ze dobra wspolpraca i wielokrotne wsparcie 
ze strony samorzitdu przyczynia si~ do bezpiecznego zarZitdzania. Od wielu lat problemem 
jest sprawa bezpieczenstwa na drodze DK-l, gdzie rna miejsce wiele wypadk6w , 
a w ubieglym roku bylo kilka ofiar smiertelnych. SamorZitd od wielu lat wyst~puje 

do Dyrekcji Dr6g Krajowych i Autostrad 0 popraw~ bezpieczenstwa na DK-l i czyni starania 
o budowf( sygnalizacji swietlnych. Sygnalizacja swietlna w Rzeniszowie pozwoli!aby na 
r6wnomieme rozlozenie ruchu, bo w tej chwili , zwlaszcza w weekendy korki przed swiatlami 
w Kozieg!owach omijane sit ulicit Warszawsk'l, nie przystosowanit do takiego ruchu. Prosil, 
by Policja zwrocila na to uwagf(. Poinformowa!, ze ostatnio Generalna Dyrekcja Drog 
i Autostrad przeslala do Pani euro posel Jadwigi Wisniewskiej odpowiedi, ze w roku 
biezitcym nastitPi zaprojektowanie sygnalizacji swietlnej w Rzeniszowie. 
Podkrdlil, ze wspolnymi dzia!aniami nie jestdmy w stanie ograniczye przest~pstw , ale 
mozemy zapobiegae lub pomagae w ich wykryciu. Podzi~kowal za inicjatyw~ co 
miesi~cznych spotkan funkcjonariuszy Policji z soltysami. Podzi~kowal za dotychczasowit 
wspolprac~ i wyrazil nadziej~, ze wspolpraca z Policjit b~dzie kontynuowana w pozytywnym 
aspekcie. 

Komendant Zarzitdu M-G ZwiijZku OSP RP w Kozieglowach Pan Antoni Luszczyk 
przedstawil informacjf( 0 stanie bezpieczenstwa przeciwpoZarowego w 2016 roku. 
W okresie sprawozdawczym mialo miejsce 360 zdarzen , w tym: 115 pozarow, 231 
miejscowych zagrozen i 14 falszywych alarm6w. 
20 jednostek OSP z terenu Gminy i Miasta Kozieg!owy posiada 36 samochod6w , kt6re 
wyjezdzaly do akcji. 
Jednostki OSP z terenu Gminy i Miasta Kozieg!owy w 2016 r. wyjezdZa!y do zdarzen : 
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1. Kozieglowy - 135 razy 
2. Markowice - 84 razy 
3. Gliniana G6ra - 4 razy 
4. Gniazd6w - Gniazd6w - 7 razy 
5. Koziegl6wki - 12 razy 

6. Krusin - O 

7. Lgota G6rna -115 razy 
8. Lgota Nadwarcie - 6 razy 
9. Mysl6w - 21 razy 
10. Mzyki - 2 razy 
11. Pinczyce - 10 razy 
12. Pustkowie Lgockie - 9 razy 
13. Rosochacz - 14 razy 
14. Rzenisz6w - 0 razy 

15. Siedlec Duzy - 17 razy 
16. Stara Huta - 14 razy 
17. Winowno - 3 razy 

18. Wojslawice - 22 razy 
19. Zabijak - 1 raz 
20. Cynk6w - 0 

Jednostki OSP bior<t udzial i aktywnie uczestnicz<t we wszystkich uroczystosciach na 
terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Koszty funkcjonowania jednostek OSP w 2016 roku wynosz<t l<tcznie 431.500 zl 
Poszczeg61ne jednostki otrzymaly nizej wymienione kwoty: 

1. Kozieglowy 40.000 zl 
2. Markowice 30.000 zl 

3. Pustkowie Lgockie 8.000 zl 
4. Wojslawice 40.500 zl 
5. Lgota Nadwarcie 8.000 zl 
6. Siedlec Duzy 28.000 zl 
7. Mysl6w 21.200 zl 
8. Winowno 13.000 zl 
9. Gniazd6w 38.000 zl 
10. Lgota G6rna 30.500 zl 
11. Koziegl6wki 30.000 zl 
12. Pinczyce 11 .000 zl 

13. Stara Huta 23.000 zl 
14. Zabijak 8.000 zl 
15. G1iniana G6ra 8.000 zl 
16. Rzenisz6w 29.500 zl 
17. Rosochacz 39.500 zl 
18. Krusin 8.000 zl 
19. Mzyki 9.300 zl 

20. Cynk6w 8.000 zl 
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Pan Antoni Luszczyk poinfonnowal, ze najstarsze samochody pozarnicze w jednostkach OSP 

maj<t ponad 40 lat: w Mzykach - 44 lata, w Rosochaczu - 41 lat, Rzenisz6w - 47 lat, Stara 
Huta - 40 lat, Wojslawice 41 lat, Markowice - 48 lat Kozieglowy - 33 lata. Najnowszy 

samoch6d pozamiczy w Gminie i Miescie ma 4 lata. 
Bunnistrz Pan Jacek Sl«czka podzi«kowal za zlozenie sprawozdania rzeczowego 
i finansowego . Podkreslil, ze bez jednostek OSP dzialalnosc Par\.stwowej StraZy Pozamej 
bylaby niepelna i ograniczona. Na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy mamy 20 jednostek 
OSP, w tym dwie jednostki b«d<tce w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gasniczym. 
Z przedstawionej infonnacji wynika, ze niekt6re jednostki maj<t leciwe samochody, ale dzi«ki 
straZakom-ochotnikom samochody s<t sprawne i w dobrej kondycji. Monitujemy do MSWiA 

w sprawie zakupu sprz«tu i wyposaZenia nie tylko dla PSP, ale rowniez dla OSP . Dla 
Wojew6dztwa Sl<tskiego nie bylo dofinansowania z RPO pod potrzeby OSP, tylko 12 
samochod6w na cale wojewOdztwo dla PSP. 

PodkreSlil, ze z kazdym rokiem zmienia si« stan wyposazenia i stan budynk6w remiz na 
terenie Gminy i Miasta Kozieglowy , gdzie skupia si« zycie spoleczne. Wi«kszosc remiz 

zmienia si« dzi«ki aktywnosci straZakow, za co podzi«kowal . Podzi«kowal strazakom
ochotnikom za utrzymanie gotowosci bojowej oraz za przedsi«wzi«cia , kt6re realizuj<t i rol« 
jak<t pelni<t w swoich spolecznosciach. 

Przewodnicz<tca Komisji Rozwoju Spolecznego Pani Jadwiga Balinska poinfonnowala, ze na 
ostatnim posiedzeniu Komisji analizowano infonnacj« 0 stanie bezpieczenstwa i porz<tdku 
publicznego za rok ubiegiy. Na podstawie informacji Komisja oceniala stan bezpieczenstwa 
w por6wnaniu z innymi grninami w powiecie myszkowskim. Czlonkowie Komisji byli 
zadowoleni, ze w informacji znalazly si« wizerunki funkcjonariuszy i numery telefon6w . 
W ocenie Komisji Rozwoju Spolecznego infonnacja 0 stanie bezpieczenstwa przygotowana 
jest rzetelnie , wyci<tgni«to stosowne wnioski na potrzeby Komisji. 

Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk oglosila 10 minutow<tprzerw«. 

Ad. uk. 5 

Pan Marian Szmukier przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
Gminy i Miasta Kozieglowy na rok 2017 (zal<tcznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 198IXXIXl2017 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2017 rok zostala przyj«!a 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. uk. 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej (zal<tcznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 199IXXIXl2017 w sprawie zmlan W Wieloletniej Prognozie Finansowej 

zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Grzegorz Pietrzyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie dostosowania sieci 
szk61 podstawowych i gimnazj6w do nowego ustroju szkolnego ( zal"lcznik nr II) do 
protokolu). 

Przewodnicz"lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze wszystkie wymagane 
opinie dotycz<\cce projektu dostosowania sieci szk61 do nowego ustroju szkolnego S"l 
pozytywne (opinie stanowi"lzal"lcznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 200IXXIXl2017 w sprawie dostosowania sieci szk61 podstawowych 
i gimnazj6w do nowego ustroju szkolnego zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad.pkt8 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie prZYJ~Cla 

programu opieki nad zwierz~tam i bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz"lt na 
terenie Gminy i Miasta Kozieglowy( za1"lcznik nr 13 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 201IXXIXl2017 w sprawie przyj~cia programu opieki nad zwierz~tami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz"lt na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 
zostala przyj~ta 14 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 9 

Przewodnicz"lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze szczeg610w"l 
informacj~ 0 dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym Burmistrz Pan Jacek Sl~czka 
przedstawil na wsp61nym posiedzeniu Komisji w dniu 28.03.br. oraz na spotkaniu z soltysami 
w dniu dzisiejszym. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz"lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj~ 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 23 luly br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz"ldku obrad biez"lcej sesji, 
zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi. 
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Do Rady Gminy i Miasta wplyn«ly pisma: 

- pismo Wojewody Sl~skiego infonnuj~ce, ze do SI!\Skiego Urz«du Wojew6dzkiego 
wplyn«la skarga Pana Szczepana Paligi , w cz«sci dotycz~ca rozpatrzenia skargi na 
Burmistrza przez Rad« Gminy i Miasta. Wojewoda zwr6cil si« 0 wyjasnienia i przekazanie 
dokumentacji obrazuj~cej proces zalatwiania skargi. W odpowiedzi Wojewoda zostal 

poinfonnowany , ze organy gminy podejmowaly czynnosci zgodnie ze swymi 
kompetencjami i w granicach prawa, a w zwil\.Zku z tym podtrzymanie dotychczasowego 
stanowiska jest w pelni uzasadnione i skarga nie zasluguje na uwzgl«dnienie; 

- prosba OSP w Lgocie G6mej 0 dofinansowanie w kwocie 30.000 zl na ukOl1czenie 
rozpocz«tego remontu Sali. lednostka w miesi~cu wrzesniu obchodzi j ubileusz 100 lecia 
powstania, w zwil\.Zku z czym podj«la si« odnowienia stramicy na uroczystosc. 

Do wiadomosci Rady wplyn«lo pismo Dyrektora Szkoly w Winownie 0 pomoc 
w dofinansowaniu inwestycji maj~cych na celu zagospodarowanie terenu wok61 szkoly oraz 
o przeprowadzenie termomodemizacji szkoly wraz z wymian~ okien w salach lekcyjnych 
i na korytarzach. 

Ad. okt 11 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. okt 12 

Wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad. okt 13 

Wobec 
Kolodziejczyk 

wyczerpania porz~dku obrad, Przewodnicz~ca Rady Pani 
zamkn«la obrady dwudziestej dziewi~tej Sesji Rady Gminy i 

Joanna 
Miasta 

Kozieglowy, dzi«kuj~c radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dwudziestej dziewi~tej Sesji zakoilczono. 

Protok6l sporzGtdzila: 

PRZE 0 ~ IC~CA RADY 
Gminy' i~st:10Zlegl'l\VY Joe 0/ dziejczyk 


